

SWIRE FAMILY SERIES

HK PHIL ×
AGNES CHAN:
SONGS FOR
THE CHILDREN

Agnes Chan
vocalist/speaker

歌手／講者
陳美齡



太古家+賞系列
港樂 × 陳美齡：
親子音樂會



© Jane Chang

廖國敏 指揮

Lio Kuokman
conductor

香港兒童合唱團
The Hong Kong Children's Choir

28 FEB & 1 MAR 2025

屯門大會堂演奏廳

Fri & Sat 8pm

Tuen Mun Town Hall
Auditorium

\$350 \$250
\$150

從人氣偶像到教育學博士，著名歌手陳美齡一生不斷追求成長。陳美齡的美妙歌聲將貫穿一段段發人深省的小故事，在駐團指揮廖國敏棒下，由港樂重現觸動人心的經典金曲。

曲目包括陳美齡的經典金曲，如《歸來的燕子》、《因為幸福已經在身邊》、《雨中康乃馨》及《再見19歲》等，家傳戶曉的世界兒歌及管弦樂作品，如薛曼兄弟的《小小世界》、尹克榮的《半月》、布拉姆斯的第五匈牙利舞曲、德伏扎克的第八斯拉夫舞曲，以及由音樂創作人伍卓賢精心改編的三首兒歌、廣東歌及日文金曲串燒。

3 適合3歲及以上
For ages 3 and above

Experience the extraordinary collaboration of renowned singer-songwriter Agnes Chan and the HK Phil, conducted by Resident Conductor Lio Kuokman.

The programme features Agnes Chan's classic hits, including *Returning Swallows*, *Happiness is Already Right Next to You*, *Carnations in the Rain*, and *Beyond the Rose Garden*. It also showcases beloved global children's songs and orchestral pieces, such as the Sherman brothers' *It's a Small World*, Yoon Geug-young's *Half Moon*, Brahms' *Hungarian Dance no. 5*, and Dvořák's *Slavonic Dance no. 8*. Other highlights include three medleys of children's songs, Cantonese classics and Japanese hits, arranged by local composer/arranger Ng Cheuk-yin.

廖國敏 指揮
Lio Kuokman
conductor
© Jane Chiang



陳美齡 歌手/講者
Agnes Chan
vocalist/ speaker



香港兒童合唱團
The Hong Kong
Children's Choir



門票於城市售票網發售
Tickets at URBTIX
www.urbtix.hk

亦可透過流動購票應用程式URBTIX (Android、HarmonyOS及iPhone/iPad版)購票
Tickets are also available through mobile ticketing app URBTIX (Android, HarmonyOS and iPhone/iPad versions)

電話購票
Telephone Booking 3166 1288

票務查詢及客戶服務
Ticketing Enquiries &
Customer Service (每日10am – 8pm Daily) 3166 1100

節目查詢
Programme Enquiries 2721 2332

節目詳情 Programme Details



b. 立即加入港樂會
EXPERIENCE THE
CLUB BRAVO NOW



掃門票
SCAN



賺積分
EARN



換獎賞
REDEEM

正價門票可享85折優惠
Exclusive 15% off
for Standard Ticket

只限紅卡及金卡會員
RED and GOLD Member only



音樂會包括一節中場休息 The concert runs with an intermission

招待三歲及以上人士 Suitable for ages 3 and above
其他折扣優惠及視線受阻座位資訊請參閱港樂網站

Please refer to hkphil.org for other discount schemes and list of seats with restricted sightlines

主辦機構保留更改節目及表演者而不作事先通知或退票的權利

Programmes and artists are subject to change without notice or refund

遲到者須待適當時間方可進場 Latecomers will only be admitted at a suitable break



香港管弦樂團由香港特別行政區政府資助
The Hong Kong Philharmonic Orchestra is financially supported by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region